
 Protokół nr XXXIII/14
z sesji Rady Miejskiej w Braniewie
odbytej w dniu 25 lutego  2014 r.

Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności , która stanowi zał. nr 1 do niniejszego 
protokołu .

Proponowany porządek obrad :
1. Otwarcie obrad .
2. Zatwierdzenie porządku obrad .
3. Zatwierdzenie protokołu  z  sesji  Rady Miejskiej z 17 grudnia  2013 r.  i z 21 stycznia 2014 r.
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Braniewa z działalności między sesjami .
5. Interpelacje i zapytania .
6. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/214/13 Rady Miejskiej w Braniewie
    z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Braniewa
    na lata 2014-2022 .
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok .
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko -
    Mazurskiemu w 2014 roku .
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu w 2014 
    roku .
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Braniewskiemu Centrum Kultury w Braniewie .
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
      oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Braniewo w 2014 roku .
12. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/13 Rady Miejskiej w Braniewie
      w sprawie  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie  Gminy Miasta 
      Braniewo .
13. Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIII/154/12  Rady Miejskiej w Braniewie
      z dnia 18 grudnia 2012 r.  sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
      zakresie odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów , w zamian za
      uiszczoną przez właściciela  nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami  komunalnymi.
14. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok .
15. Zatwierdzenie planów pracy komisji problemowych Rady Miejskiej w Braniewie na 2014 rok :
      1/ Komisji Budżetu i Finansów ,
      2/ Komisji Polityki Gospodarczej ,
      3/ Komisji Oświaty ,
      4/ Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji ,
      5/ Komisji Spraw Społecznych ,
      6/ Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji .
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .
17. Sprawy różne .
18. Zakończenie obrad .

Ad.1 – Otwarcie obrad .
Przewodniczący  Rady  Miejskiej Tadeusza Barycki  o  godz.9.00  otworzył XXXIII sesję  Rady 
Miejskiej  w  Braniewie  .  Powitał  radnych  ,  burmistrzów  (  H.Mrozińskiego  ,  J.Maziarza  )  , 
dyrektorów jednostek organizacyjnych , kierowników wydziałów , prasę , telewizję , zaproszonych 
gości  ,  mieszkańców Braniewa  .  Przewodniczący zwrócił  uwagę  ,  że  pierwszym zaproszonym 
gościem  jest  nowy  Komendant  Straży  Granicznej  w  Braniewie  Pan  Piotr  Dąbrowski  . 
Poinformował  ,  że   z  Burmistrzem i  Z-cą  Burmistrza  mieli  przyjemność  być   na  uroczystości 
przekazania obowiązków dowódcy Straży Granicznej . Następnie na prośbę Pana P.Dąbrowskiego 
Przewodniczący Rady oddał jemu głos .
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Komendant  Straży  Granicznej  p.P.Dąbrowski  powiedział  –  Witam  Państwa  wszystkich  bardzo 
serdecznie .  Nazywam się  Piotr  Dąbrowski  –  stopień kapitan.  Od 15 lutego mam przyjemność 
pełnić  obowiązki  Komendanta  Placówki  Straży  Granicznej  w  Braniewie  .  Jestem  dzisiaj  tutaj 
przede wszystkim po to ażeby zadeklarować wszelką możliwą pomoc Państwu ze strony Placówki 
na takich zasadach jakie obowiązywały dotychczas , jakie realizował Pan płk.Chwietkiewicz . Mam 
też głęboką nadzieje na równie owocną współpracę z Państwem . Mam do Państwa prośbę . Straż 
Graniczna w tym regionie stanowi sporą grupę mieszkańców , z tego względu chciałbym prosić 
Państwa o wszelkie uwagi na temat służby pełnionej przez funkcjonariuszy , zarówno pozytywne 
jak i negatywne . Z pewnością przyczynią się one do tego żeby podnieść poziom realizowanych 
zadań . Ja ze swojej strony życzę owocnej pracy i dziękuję bardzo za uwagę .
Przewodniczący Rady podziękował p.P.Dąbrowskiemu za wystąpienie i powiedział , że myśli , iż 
będzie wyrazicielem wszystkich radnych również zadeklarując współpracę szeroko rozumianą z 
myślą   ,  że  będzie  owocna.   Następnie  p.Barycki  przedstawił  p.R.Tucholskiego  i 
p.P.Wieczorkiewicza  i  dodał  ,  że   zostali  oni  zaproszeni  na wniosek grupy radnych ,  a  przede 
wszystkim Komisji Kultury , Sporu i Rekreacji , ponieważ chcą ich uhonorować za dotychczasową 
pracę , i oddał głos Burmistrzowi .
Burmistrz  H.Mroziński  poinformował  ,  że  P.Wieczorkiewicz   jest  pierwszym  Mistrzem Polski 
Młodzików w judo . Burmistrz wspomniał , że niedawno były wybory Miss Ziemi Braniewskiej i 
Elbląskiej  ,  na  których wszyscy widzieli  co  ci  chłopcy potrafią  ,  jakie  piękne mają  występy .  
Następnie Burmistrz prosił trenera p.R.Tucholskiego aby zabrał głos i dodał , że bardzo miło jak 
młodzież braniewska zdobywa Mistrzostwo Polski  .
Pan R.Tucholski powiedział , że chciałby pogratulować Piotrkowi Wieczorkiewiczowi , który jest 
pierwszym mężczyzną w Braniewie- medalistą Mistrzostw Polski , który w jakiś sposób przeszedł 
do historii , ponieważ dziewczyny z Braniewa mają bardzo dużo medali . Trenerem jest około 10 lat 
i może się pochwalić ponad 10 medalami z Mistrzostw Polski młodzików i juniorów młodszych. 
Obecnie  mają  możliwość  prowadzić  zajęcia   w  salce  na  basenie  .  W nawiązaniu  do  sukcesu 
P.Wieczorkiewicza  p.R.Tucholski  podziękował  wszystkim  ,   dzięki  którym  było  to  możliwe  i 
dodał , że  to nie jest tylko zawodnika wkład , jego jako trenera w ten sukces ale bardzo duży wkład  
jest rodziców i zawodników , którzy wspólnie trenują .
Burmistrz  H.Mroziński  poinformował ,  że  tylko  częściowo miasto  utrzymuje  judoków ale  tak 
naprawdę to rodzice pokrywają koszty wyjazdów ,  wyjazdów za granicę .  Następnie Burmistrz 
wspólnie  z  Przewodniczącym  Rady   pogratulowali  p.R.Tucholskiemu   i  P.Wieczorkiewiczowi 
sukcesów i wręczyli upominki 

Ad.2- Zatwierdzenie porządku obrad.
Na podstawie  listy  obecności  Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad   .  W tym 
punkcie porządku sesji Rada obradowała w składzie 14-osobowym , na stan 15. Nieobecna była 
radna E.Siejk .
Przewodniczący  Rady przypomniał , że radni otrzymali 13 lutego materiały na sesję i pytał czy są 
uwagi do  proponowanego porządku obrad . 
Nie zgłoszono żadnych uwag , wniosków  . 
Przewodniczący Rady  przystąpił do  głosowania  nad zatwierdzeniem porządku obrad .
Rada  Miejska  14  głosami  „za”  (jednogłośnie)  zatwierdziła  porządek  obrad  XXXIII  sesji  Rady 
Miejskiej w punktach od 1 do 18 . 

Ad.3- Zatwierdzenie protokołu  z  sesji  Rady Miejskiej z 17 grudnia  2013 r.  i z 21 stycznia 2014 r.
Przewodniczący Rady poinformował , że w biurze Rady wyłożony był do wglądu protokół z  sesji 
Rady Miejskiej z 17 grudnia i 21 stycznia . Przewodniczący pytał czy  są uwagi  do protokołów .
W związku z tym , że nie zgłoszono uwag , Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
zatwierdzeniem protokołu  z XXXI sesji Rady Miejskiej w Braniewie  .
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Rada Miejska  14  głosami  „za” ( jednogłośnie ) zatwierdziła protokół z 17 grudnia 2013 r.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , na stan 15 .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu  z XXXII 
sesji Rady Miejskiej w Braniewie  .
Rada Miejska  14  głosami  „za” ( jednogłośnie ) zatwierdziła protokół z 21 stycznia 2014 r.

Ad.4- Sprawozdanie Burmistrza Miasta Braniewa z działalności między sesjami .
Burmistrz H.Mroziński przedstawił informację o odbytych spotkaniach i podjętych decyzjach w 
okresie od  18 grudnia 2013 r. 
1. W zeszłym roku chcieli aby powstał Obszar  Funkcjonalny : Elbląg , Braniewo i powiat
    braniewski . Wystąpili do Ministerstwa Rozwoju Regionalnego o dofinansowanie z pomocy
    technicznej kwotą 1,6 mln zł na opracowanie strategii . Okazało się , że Elbląg otrzymał
    te pieniądze jako jednostka wiodąca . Podpisaliśmy umowę i będzie strategia powiatu
    braniewskiego i powiatu elbląskiego , chociaż my jako powiat braniewski nie weszliśmy  do
    Obszaru Funkcjonalnego , który określił Urząd Marszałkowski . Do obszaru weszły tylko te
    gminy , które sąsiadują z miastem wiodącym , takie jak Ełk , Olsztyn i Elbląg  . Umowa jest
    podpisana , a strategia nam jako miasto Braniewo się przyda , to jest rozwój powiatu
    braniewskiego i powiatu elbląskiego .
2. Odbyły się w Elblągu konsultacje w sprawie nowego Regionalnego Programu Operacyjnego
    na lata 2014-2020 . Zespół techniczny reprezentowany przez Burmistrza , M.Nogal i E.Werner 
    przygotował swoje uwagi . M.in. wnioskowali o to żeby były objęte w programie operacyjnym
    nasze pryzmy ( 10 pryzm) , czego nie było w programie operacyjnym , które trzeba zlikwidować,
    bo to jest bomba ekologiczna -stwierdził Burmistrz  . Wnioskowali również o ujęcie w programie
    kolei nadzalewowej , murów obwarowań i obiektów budowlanych tj. mosty i wiadukty .
3. Dostaliśmy fax z informacją , że browar braniewski kupił Browar Namysłów - od dyrektora
    Browaru z Namysłowa , który potwierdził ,  że browar braniewski będzie funkcjonował .
    Znajdzie tam zatrudnienie od 50 do 80 osób . Wodociągi Braniewskie szykują umowę
    przedwstępną z browarem ( Prezes spółki Wodociągi Miejskie dodał , że jutro o godz.10.00
    nastąpi podpisanie tej umowy ) .
4. Odbyli spotkanie z dyrektorem Wojewódzkiego Oddziału Ośrodka Rolniczego , który
    zaproponował postawienie wiaty przy ul.Elbląskiej (naprzeciwko apteki) , która będzie służyła 
    turystom . Będzie tam Ośrodek Doradztwa Rolniczego . Turyści będą mogli się tam zatrzymać i
    zrobić sobie grylla . Jest to ich inwestycja , miasto tylko udostępnia teren .
5. Wydał zarządzenie w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu dzierżawnego – wzrost
    w 2014 roku  o 2,7% .
6. Sportowcy miejscy nie mogli trenować w salach powiatu braniewskiego . Ostatecznie dogadali
    się z powiatem braniewskim co do udostępniania lokali na potrzeby treningów , w zamian
    również my ( miasto) też będziemy udostępniali powiatowi swoje lokale .
7. Przyjęte zostało sprawozdanie rzeczowo-finansowe Miejskiej Biblioteki Publicznej w sprawie
    realizacji zadań  powiatowej biblioteki publicznej .
    Od powiatu dostajemy 10 000 zł na prowadzenie  zadań  powiatowej biblioteki .
8. Wydał zarządzenie w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla placówek niepublicznych w
    2014 roku .
    Uczeń pełnoletni gimnazjum będzie dostawał 436 zł . Również ustalił stawki na przedszkolaka
    w przedszkolach niepublicznych w wysokości 315 zł .
9. Sprzedawane są mieszkania komunalne .
10.Wojskowa Agencja Mieszkaniowa – jesteśmy winni jako miasto za niedostarczenie lokali
     socjalnych . Jest sprawa w sądzie . WAM ubiega się od miasta o 63 517 zł . 
11. Na 2014 stawki za trzymanie koni będą takie same jak w 2013 roku .
12. Od 1 kwietnia 2014 r. będzie o 1% wzrost czynszu za najem lokali użytkowych .
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Burmistrz zakończył sprawozdanie i prosił o pytania .
W związku z tym , że nie zgłoszono żadnych pytań Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad .

Ad.5- Interpelacje i zapytania .
Radny O.Falkowski zwrócił uwagę , że jest już po zimie ale  żeby na przyszłość mieć na uwadze 
aby młodzież mogła korzystać z lodowiska . Radny stwierdził , że zimy było nie dużo jak na nasze 
warunki ale mamy świetne miejsce ,  z tą myślą było to miejsce przygotowane . Wie , że radni  
walczyli  o  lodowisko,  a  ono nie  powstało  .  Zaczyna się  wiosna i  niedługo będzie  lato  ,  część 
pieniędzy wydaliśmy wcześniej  na kąpielisko miejskie .  Tyle tam było wyłożonych pieniędzy . 
Według radnego wystarczyło kąpielisko utrzymywać i  ci  ,  którzy chcą oprócz wody w basenie 
( chlorowanej ) mogą w lato korzystać z kąpieliska i ze słońca . Zdaniem p.Falkowskiego to nie jest  
aż taki  straszny koszt .  Wystarczy tam zrobić trochę porządku ,  a ostatniego lata nie było tam 
porządku . Radny Falkowski powiedział, że wtedy kiedy był dyrektorem LO zgłaszał uwagi i teraz 
nowa  Pani  Dyrektor  LO  również  radnemu  zgłosiła  ,  że  za  salą  jest  bałagan  .  Pan  Falkowski 
stwierdził , że w czasie kiedy niefortunnie przekazywane były tereny pogranicznikom  i teraz tam 
chodzą „elementy”  i jest tam jeden wielki bałagan , śmietnik . Straż Miejska mogłaby się tym 
terenem zająć  .  Następnie  poinformował  ,  że  dowiedział  się  ,  że  ul.  Mielczarskiego  jest  ulicą 
powiatową ale w nawiązaniu do uchwały , którą chcemy pomóc powiatowi , zawarte jest stosowne 
porozumienie w sprawie innych ulic , według radnego mniej zapuszczonych jak Mielczarskiego . 
Pan Falkowski powiedział, że jest tak uwaga do tych , którzy rządzą powiatem , do Starosty – niech 
się przejedzie na ul.Mielczarskiego i zobaczy , że bruk ( może remontowany ) ma takie doły , takie 
wyrwy , że jak tam coś nie połamie resorów , to tylko odszkodowanie . Nie wie kto czy MPEC , czy 
Wodociągi robiły  w okresie jesienno-zimowym przyłącza i chodnik jest tam w takim stanie , że 
trudno nawet powiedzieć, tylko sfilmować i podać gdzieś , żeby zobaczyć jak to w mieście wygląda 
chodnik . Tam ani jednej kafelki nie ma równej , a pozostały ślady po ciężkim sprzęcie . Zdaniem 
radnego  Falkowskiego  trzeba  wszystkie  nierówności  zrównać  .  Apelował  do  Burmistrza  żeby 
zawarł  umowę z powiatem aby wspomóc remont Mielczarskiego i  dodał  ,  że  miasto cały czas 
wspomaga powiat albo niech sami zrobią , są gospodarzami i powinni wiedzieć co do nich należy . 
Ponadto radny zgłosił interpelacje do Burmistrza , kierowaną również do stosownej komisji pod 
rozwagę żeby wprowadzić budżet partycypacyjny w naszym mieście , tzw. budżet obywatelski . 
Stwierdził  ,  że inne miasta ,  takie jak Sopot ,  który jako pierwszy wprowadził  taki budżet ,  to 
obywatele wiedzieli co potrzeba Sopotowi  i Sopot jest przepięknym miastem do którego ludzie. 
chcą  jeździć żeby wypoczywać . Nie tylko Sopot ale również Łódź i inne miasta takie same jak 
Braniewo  wprowadziły  taki  budżet  .  Następnie  radny  Falkowski  zwrócił  się  do  mieszkańców 
mówiąc , że budżet partycypacyjny jest dla Was , dla mieszkańców . Z budżetu miasta Braniewa 
wydziela się 0,5%-1% budżetu i wy mieszkańcy decydujecie na co te pieniądze w naszym mieście 
przeznaczyć , na jaką ulicę , na jaki chodnik . … Wtedy będziecie mieć swój budżet , bez łaski .  
Radny Falkowski wyjaśnił ,  że to jest  jego wniosek , jego propozycja .  Dodał ,  że mieszkańcy 
wtedy będą czuli  się  właścicielami  tego co mają i  tego co robią  .  Zdaniem radnego warto się  
zastanowić  nad  tym .  To już  czas  ,  ponieważ  za  niedługo  będzie  tworzony nowy budżet  .  W 
obecnym budżecie ciągle są zmiany , to też można by było coś zmienić , a mówi o tym w lutym 
żeby można było do tego się przygotować . Komisję mogłyby nad tym debatować . 
Radny P.Śliwiak przypomniał ,  że  przekazane zostały pieniądze w listopadzie na inwestycje na 
ul.Olimpijskiej – zostały zrobione lampy ale od listopada do dnia dzisiejszego lampy nie świecą , 
stąd nasuwa się cytat z filmu J.Machulskiego „Seksmisja” - „Ciemność , wiedzę ciemność” . Radny 
prosił Burmistrza aby coś z tym zrobił .
Radna W.Karaś zwrociła uwagę na brak koszty na śmieci. Radna pytała jak wygląda sytuacja koszty 
na śmieci . Stwierdziła , że generalnie nasze miasto jest zaśmiecone i jest to nie tylko jej opinia ale 
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mieszkańcy na to też zwracają uwagę . W związku z tym , że część ulic nie ma koszy na śmieci , 
np.ul.Sikorskiego , Stefczyka , Bema , Elbląska , stąd te ulice są bardzo zaśmiecone . Jest tam po 
prostu brudno . Są te ulice sprzątane ale nie nadąży się sprzątać . Pani Karaś prosiła aby pomyśleć 
o innych koszach , obecne są dewastowane , pomyśleć o koszach , które byłyby bardziej trwałe . 
Drugą  sprawą  poruszoną  przez  radną  Karaś  to  sprawa  ławek  .  Przypomniała  ,  że  mówiono  o 
ustawieniu  ławek  przy  chodniku  nad  rzeką  ,  który  prowadzi  do  cmentarza  ,  o  co  ludzie  się 
dopominają  . Zdaniem radnej dobrze by było postawić tam ławki żeby odpocząć sobie na chodniku 
aż do kościółka . Byłoby to ładne miejsce spacerowe . Od mieszkańców ma sygnał czy nie warto by 
było postawić parę ławek przy chodniku prowadzącym na cmentarz na ul.Elbląskiej , ponieważ nie 
ma gdzie odpocząć starsza osoba . Radna Karaś proponowała aby postawić ławki tam gdzie są ciągi 
piesze uczęszczane .
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady  zamknął punkt 5 i  
przystąpił do realizacji punktu 6 .

Ad.6 - Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/214/13 Rady Miejskiej w Braniewie
            z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Braniewa
            na lata 2014-2022 .
Skarbnik Miasta I.Kilarska przedstawiła projekt uchwały . Skarbnik omawiając projekt poprosiła o 
naniesienie zmiany w zał. nr 1 w rubryce – 11.6 – gdzie  jest 180 000 zł  a powinno być 260 000 zł . 
Następnie wyjaśniła ,  że zmiana WPF jest spowodowana tym , że dokonuje się zmian budżetu 
miasta , co musi być odzwierciedlone w WPF .  Zmiana polega na tym , że do budżetu  2014 roku  
zostaje wprowadzona nadwyżka z  2013 roku w kwocie 1 212 144 zł  ,  która w całości  zostaje 
przeznaczona na wydatki budżetu miasta i budżet staje się budżetem deficytowym . Deficyt ten jest 
planowanym  deficytem  i  wynosi  ponad  130  000  zł  .  Ponadto  zmienia  się  kwota  wydatków 
majątkowych  . Część środków z wydatków majątkowych zostaje przeznaczona na inwestycje . Po 
dokonaniu  tych  zmian  nadal  wskaźniki   ,  które  obowiązują  miasto  wynikające  z  art.243  są 
zachowane . Jedyną rzeczą , która zmienia troszeczkę obraz  jest fakt co w WPF widać , że dochody 
bieżące nie pokrywają wydatków bieżących na kwotę ponad 50 000 zł . Taka sytuacja może mieć 
miejsce  z  tego  względu  ,  że  uwzględnione  są  środki  z  poprzedniego  roku  ,  czyli  nadwyżka 
budżetowa i pod względem prawnym wszystko jest prawidłowo . W związku z tym , że inwestycja 
– ul.Botaniczna została podzielona na pewne etapy i w tym roku będzie kontynuowana jako osobny 
etap . Ta inwestycja  w tym momencie z WPF znika z zał. nr 2 ponieważ  staje się wydatkiem 
jednorocznym  i  zawartym  w  budżecie  na  2014  rok  .  Ponadto  Skarbnik  poinformowała   ,  że 
założenia przyjęte na lata następne , począwszy od 2015 rok do 2022 nie ulegają zmianie . Kolejne 
budżety w WPF są zaplanowane jako budżety z  nadwyżką budżetową przeznaczoną na wykup 
obligacji , co jest ujęte w WPF.
Przewodniczący Rady poprosił o opinię przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów .
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów W.Karaś  poinformowała , że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny O.Falkowski powiedział , że musi z ubolewaniem powiedzieć , że aż do 2019 roku tylko jest  
planowana budowa ul.Botanicznej , rewitalizacja Placu Sybiraków , uzbrojenie terenu i budowa 
drogi ul.Sportowa . Radny pytał - Co to za inwestycje ? Gdzie wykorzystamy pieniądze unijne ? W 
jaki  sposób ? Zdaniem radnego Falkowskiego żadnych pieniędzy unijnych nie  wykorzystamy . 
Wszystkie  nasze  wnioski  będą  odrzucać  .  Radny  Falkowski  poinformował,  że  poprzednio  nie 
głosował za takim planem i za zmianami bo one nic nie wnoszą . To jest tylko kosmetyka tego co 
wcześniej przygotowano  dwie sesje . 
Burmistrz H.Mroziński poinformował , że od 2014 roku inwestycje z Unii Europejskiej nie będą 
wpływały na nasze wskaźniki .
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i 
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zapowiedział przystąpienie do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXI/214/13 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Braniewa na lata 2014-2022  .
Rada Miejska 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 
uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , na stan 15.
Uchwała  Nr  XXXIII/226/14   w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXXI/214/13  Rady  Miejskiej  w 
Braniewie z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Braniewa
na lata 2014-2022  , stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu .

Ad.7- Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok     .  
Skarbnik Miasta I.Kilarska przedstawiła temat bazując na objaśnieniach dołączonych do projektu 
uchwały  .  Podczas  omawiania  Skarbnik  bazowała  na  objaśnieniach  dołączonych  do  projektu 
uchwały . Omówiła  m.in. kwestię środków na inwestycje - budowa ul.Botanicznej , ul.Łakowej i 
Skweru  Sybiraków  -  dofinansowanie  z  Narodowego  Programu  Rozwoju  Dróg  Lokalnych   w 
kwocie  500  000  zł  (  schetynówka)   i  dofinansowanie  z  Programu  Operacyjnego  „Ryby”   - 
inwestycji  pn.  rewitalizacja  Skweru  Sybiraków  wraz  z  ciągiem  ul.Botanicznej  i  Łakowej  w 
wysokości 414 108 zł , i dofinansowanie z budżetu państwa w kwocie 138 000 zł .  Na inwestycję 
związaną z rewitalizacją  Skweru Sybiraków zabezpiecza się 960 220 zł  ,  z tego środki  własne 
wynoszą 408 075 zł - środki które dokłada się do tej inwestycji . Na  ul.Botaniczną ( drugą część )
było już zaplanowane 350 000 zł , obecnie dokłada się 149 572 zł , a reszta będzie pochodziła ze 
schetynówek . Skarbnik poinformowała , że z nadwyżki budżetowej dokłada się również środki 
finansowe na opiekę społeczną z przeznaczeniem na domy pomocy społecznej  ,  ponieważ tam 
będzie brakowało środków do końca roku i jest to kwota 30 000 zł . Ponadto wykorzystując  to , że  
jest nadwyżka budżetowa częściowo zostają uzupełnione środki na Zakładowy Fundusz Świadczeń 
Socjalnych w oświacie  :  w trzech szkołach  podstawowych i  dwóch gimnazjach  ,  czyli  łącznie 
fundusz ulegnie zwiększeniu o kwotę 140 149 zł .  Skarbnik dodała , że nie jest to jeszcze w pełni 
pokrycie  Zakładowego  Funduszu  Świadczeń  Socjalnych  w  szkołach  .   Pani  Kilarska  zwróciła 
uwagę  , że  zabezpiecza się środki dla zakładu budżetowego- basenu . Wyjaśniła , że od początku 
kiedy powstał zakład budżetowy -basen , generowana jest strata  , powstają nowe zobowiązania , 
które  na bieżąco zakład nie jest w stanie spłacać . Starych zobowiązań na dzień 1 stycznia 2014 
roku  wynosi 367 194 zł  . W związku z tym  wykorzystując środki , które się pojawiły  przyznaje 
się dotacje  jednorazową , celową na pokrycie zobowiązań bo jest to dług gminy , natomiast jest 
duże prawdopodobieństwo , że w momencie  kiedy „ogon” zobowiązań zostanie odcięty zakład 
budżetowy będzie  zamykał  się  na  koniec  roku ,  osiągając   przychód będący w stanie  pokryć 
ponoszone koszty . Przyznając tą dotację dla basenu chodzi o to żeby proces zobowiązań zatrzymać 
aby zakład mógł normalnie funkcjonować . Następnie Skarbnik omówiła sprawę dofinansowania 
dla powiatu kwotą 80 000 zł  remontu ulic : Wiejska , 9 Maja i Drewniana oraz przeznaczenia 
kwoty 20 000 zł na remont dróg gminnych . 
Burmistrz H.Mroziński w nawiązaniu do sytuacji finansowej basenu wyjaśnił, że dług powstał od 
początku funkcjonowania basenu .  Kiedy otworzony został  basen nie  było wiadomo jakie  będą 
koszty , teraz już wiemy i chcemy żeby ten rok zamknął się na zero .
Przewodniczący Rady poprosił o opinię przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów .
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów W.Karaś  poinformowała , że Komisja pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny O.Falkowski powiedział  ,  że ponad miesiąc temu zatwierdziła Rada budżet ,  który teraz 
będzie zmieniany . Stwierdził , że  zawsze są zmiany ale o niektórych , tak jak Burmistrz mówił , 
wiedziano wcześniej .  Chodzi o 367 000 zł dołożone do basenu . Radny pytał dlaczego w tym 
budżecie   nie zostało to ujęte , skoro Burmistrz mówił , że wiedzieliście o tym wcześniej , czyli w 
ciągu roku było wiadomo , że taki jest dług i chodzi o to żeby wyjść na zero  . Radny pytał o co tu  
chodzi albo wiedzieliśmy albo nie wiedzieliście i dodał , że  trzeba dokładnie analizować wszystkie 
wydatki basenu . Zdaniem p.Falkowskiego basen jest fajną sprawą ale może być dojną krową . Pan 
Falkowski powiedział , że może się założyć , że za parę miesięcy , za pół roku następne środki 
trzeba będzie tam dołożyć , bo coś tam nie wyszło  .Radny Falkowski stwierdził , że bardzo dużo 
kosztuje  miasto  basen  .  To  co  się  dokłada  z  budżetu  miasta  to  szkołę  można  utrzymać  za  te 
pieniądze . Jak to trzeba się zastanawiać nad inwestycjami wszelkiego rodzaju .  Dlatego podał 
interpelację  o  budżecie  partycypacyjnym-obywatelskim  .  Ponadto  radny  zwrócił  uwagę  ,  że 
zabezpiecza się 80 000 zł na pomoc powiatowi . Zdaniem p.Falkowskiego powiat powinien też 
pomyśleć o ulicy Mielczarskiego  i zwrócił się do radnych Rady Powiatu i Starosty mówiąc –  że 
ul.Mielczarskiego o pomstę do nieba woła Panie Starosto !  Ponadto zwrócił uwagę , że zwiększa 
się środki na zakup sprzętu komputerowego UM i pytał czy to jest niezbędna konieczność , że nie 
ma sprzętu , że nie działa , czy chodzi o zakup nowych programów . Komputery się zużywają … . 
Kiedyś przecież bez komputerów ludzie pracowali . Odnośnie środków finansowych 6 600 zł na 
opłatę sądową radny powiedział, że tyle spraw Urząd przegrał  , że nic na tym nie zyskaliśmy , stąd 
trzeba się dobrze zastanowić . Radny pytał czy prawnicy dadzą 100% gwarancje , że pieniądze nie 
pójdą na marne .
Radny J.Mróz nawiązał do sprawy basenu .  Radny pytał czy zostały poczynione decyzje w tej 
kwestii , że będziemy mieć gwarancje , że basen nie będzie miał znowu długu  . Stwierdził, że do 
obiektów sportowych ,  kultury jesteśmy zmuszeni  dokładać   ale  w określonych wielkościach  . 
Ponadto p.Mróz poinformował , że obserwuje od dłuższego czasu , że ciągle miasto dokłada do 
remontu ulic powiatowych . Radny pytał czy remonty tych ulic będą tylko wykonane w granicach 
tych kwot , które miasto daje , czy powiat dodatkowo daje  pieniądze . Radny Mróz powiedział , że 
byłby przeciwko koncentrowaniu się tylko na jednej ulicy , o której mówił radny Falkowski na 
ulicy Mielczarskiego . Jest dużo ulic powiatowych w Braniewie zaniedbanych , które sukcesywnie 
powiat będzie remontował . Radny odnosi wrażenie , że powiat widzi  w terenie bardziej swoje 
interesy niż w Braniewie . Jest za tym żeby dotować remonty ale nie pokrywać w pełni kosztów 
remontów ulic , napraw tak jak podał w przykładzie pierwszym . Odnośnie spraw sądowych p.Mróz 
powiedział , że pewne sprawy w sądzie się wygrywa , a pewne  się nie wygrywa  . 
Radny  G.Cygan  odniósł  się  do  kwoty  80  000  zł   ,  o  czym  była  mowa  na  komisji  .  Radny 
poinformował ,  że  padła deklaracja ze strony Burmistrza ,  że dokładamy na ulice powiatowe , 
natomiast   wspólnie  z  radną  W.Karaś  ,  radnym  A.Luwińskim  oraz  Przewodniczącym  RM 
p.Baryckim  poruszyli temat ul.Dembińskiego i ul.Sowińskiego  i deklaracja ze strony Burmistrza 
padła  .   Radny Cygan  pytał  czy  jest  szansa  żeby to  zrealizować  .  Odnośnie  basenu  p.Cygan 
nawiązał do wypowiedzi p.Skarbnik , że „ogon się odetnie”  i stwierdził , że  ale ogon odrasta …  .
Radny J.Welke również poruszył kwestię basenu . Radny stwierdził , że  od dłuższego czasu mówi 
się o tym , że tam źle się dzieje w zarządzaniu . Ta sytuacja jest niepokojąca . W ubiegłym roku  
kwota , która była przeznaczona 1,1 mln zł na dofinansowanie , była to kwota maksymalna na ile  
pozwalają  przepisy  .  Zdaniem radnego  Welke  to  jest  obejście  przepisów   ,  gdy  w  tej  chwili  
dokładamy 367 000 zł . Radny pytał jak taka sytuacja ma się do przepisów . Stwierdził , że kwotą 
maksymalną  jaką  można  było  dołożyć  do  basenu  to  była  kwota  1,1  mln  zł  .  Ponadto  radny 
powiedział , że jeżeli tak tam się źle dzieje to może wreszcie trzeba tej gospodarce się przyjrzeć ,  
konkretnie skontrolować . Radny zwrócił uwagę , że nie widział w żadnej z komisji w planach żeby 
chciała się tym tematem zainteresować . Od samego początku ten basen jest jakby pod jakimś 
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parasolem , nikt się nim nie interesuje , tylko bez przerwy dokłada się pieniądze . Coś tu nie gra .  
Nie można w nieskończoność dokładać . Jeżeli tam jest coś nie tak to trzeba zmienić gospodarza . 
Oświadczył , że nie zgadza się z takim podejściem i dokładaniem w nieskończoność środków na 
funkcjonowanie basenu .
Radna W.Karaś stwierdziła , że sytuacja basenu może się zmienić po wybudowaniu basenu za 
36 mln zł w Elblągu , który będzie o wiele większy od naszego basenu , stąd patrzy z obawą  na to  
co się będzie wtedy działo z naszym basenem .
Radny O.Falkowski poinformował , że w planie Komisji Kultury , Sportu jest wniesiony zapis , o 
co sam prosił - „Zapoznanie się z działalnością basenu.” ,  co jest planowane na kwiecień/maj . 
Radny  J.Welke  powiedział  ,  że  tam  kontrolę  trzeba  przeprowadzić  ,  a  nie  zapoznać  się  z 
działalnością . Stwierdził , że kontrolą zajmuje się Komisja Rewizyjna .
Burmistrz H.Mroziński  powiedział , że nadwyżka budżetowa to nie jest coś takiego , że się nie 
planuje , to się planuje . Przypomniał , że mówili o tym również , że basen w Braniewie ma straty  
od 2011 roku jak został otwarty i ten niedobór ciągnął się przez  rok 2011 , 2012 i 2013 . Naszym 
zakładom : MPEC , Wodociągom Miejskim dyrektor basenu nie płacił . Teraz chcą zamknąć ten 
temat , ponieważ wiedzieli jaka będzie nadwyżka , stąd to już planowali , że te środki pójdą na 
basen . Odnośnie dróg Burmistrz powiedział , że złożył wczoraj deklarację , że ulica Sowińskiego 
będzie zrobiona , najpierw położony będzie asfalt , a później zobaczą co dalej będzie można zrobić . 
Odnośnie udzielenia pomocy finansowej powiatowi na drogi Burmistrz wyjaśnił , że powiat podjął 
taką uchwałę , że te gminy , które dołożą 50%  środków to na terenie tych gmin to te prace będą  
wykonywane .  Burmistrz stwierdził  ,  że  musimy dać  powiatowi te środki bo inaczej  nie będą 
robione drogi w Braniewie i wyjaśnił , że to powiat daje 80%  plus jeszcze troszeczkę , ponieważ 
mamy zapewnienia p.dyrektora , że chodnik na ul.Wiejskiej będzie robiony .  Burmistrz dodał , że 
wczoraj rozmawiali na komisji , że droga na ul.Sowińskiego będzie naprawiona , a następnie  taką 
deklarację na sesji złożył . Odnośnie 50% dotacji dla basenu Burmistrz prosił p.Skarbnik o zabranie 
głosu .
Skarbnik  I.Kilarska  poinformowała  ,  że  ta  dotacja  ,  która  teraz  jest  przyznawana  dla  zakładu 
budżetowego jest zgodna z prawem , ponieważ w ustawie o finansach publicznych przewidziane są 
różne  rodzaje  dotacji  dla  zakładu  budżetowego  .  Podstawowa  dotacja  jest  to  tzw.  dotacja 
przedmiotowa jest na bieżącą działalność , którą nasz zakład budżetowy dostanie i jest kalkulowana 
uchwałą Rady , uchwalana jest stawka kalkulacyjna na podstawie której dotacja na dany rok jest 
naliczana . Generalnie zasada funkcjonowania zakładu budżetowego jest taka , że z osiąganych 
przychodów zakład powinien pokrywać  koszty swoje . W momencie kiedy nie pokrywa  to budżet 
samorządu zobowiązany jest poryć te straty i jest tzw. dotacja celowa dla zakładu budżetowego . 
Pod względem prawnym jest to wszystko zgodne – zapewniła Skarbnik. Następnie wyjaśniła , że 
50% dotyczy dotacji przedmiotowej tzn. że dotacja przedmiotowa z budżetu dla zakładu nie może 
być większa niż 50% kosztów  działalności tego zakładu .
Radny J.Welke w nawiązaniu do wypowiedzi Skarbnika powiedział  ,  że w ten sposób możemy 
przyjmować coraz więcej zobowiązań , które zakład nie będzie pokrywał , a budżet miasta będzie 
dopłacał .
Skarbnik Miasta powiedziała , że mamy obiekt , który ma określone koszty . Jeśli przychody nie 
będą 50% wynosić … Stwierdziła , że wybudowany został basen , koszty funkcjonowania są trochę 
większe niż zakładano w projekcie , takie są teraz fakty , to nie pozostaje nic innego , a jest to nasz 
zakład budżetowy , nasza jednostka , długi tej jednostki są naszymi długami albo pokrywamy je 
albo  w  spółkę  z  o.o.  przekształcamy  .  Wyjścia  nie  ma  w  tej  chwili  po  prostu  –  zakończyła 
wypowiedź Skarbnik .
Radny  J.Welke  powiedział  –  jak  to  nie  ma  wyjścia  ,  po  prostu  trzeba  się  temu  przyjrzeć  ,  
skontrolować , poszukać przyczyn i spróbować znaleźć jakieś rozwiązanie .
Skarbnik  Miasta  poinformowała  ,  że  od  razu  może  powiedzieć  o  pierwszej  przyczynie  .  Na 
podstawie sprawozdania złożonego za zeszły rok dochody były planowane ok. 1 mln zł , natomiast 
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wykonanie wynosi 600 000 zł i wyjaśniła , że chodzi o dochody – wpływy ze sprzedaży biletów ,  
czyli 400 000 zł brakuje do planu . Co można zrobić żeby dochody z tytułu sprzedaży biletów były 
większe  albo przyciągnąć ludzi albo zmniejszyć ceny biletów ale też nie wiadomo czy da to dany 
efekt . 
Radny J.Welke stwierdził  ,  że stoimy przed dylematem ,  że jak przestaną przyjeżdżać ludzie z 
Elbląga to wtedy jeszcze więcej będzie trzeba dołożyć z budżetu miasta , bo trzeba będzie ratować 
zakład .
Skarbnik dodała , że nie można tego wykluczyć .
Burmistrz  H.Mroziński  wyjaśnił  ,  że  gdyby  nie  ciągłość  projektu  to  można  by  było  zakład 
przekształcić w spółkę albo dać komuś w zarządzanie. Ciągłość projektu wynosi 5 lat  i przez ten 
czas  basen  musi  w tej  formie  funkcjonować .  Burmistrz  zapowiedział  ,  że  napiszą  do  Urzędu 
Marszałkowskiego i jeżeli Urząd wyrazi zgodę to zakład budżetowy przekształcą w spółkę , może 
ktoś się zgłosi ,  operator który tym basenem będzie zarządzał . To jest rozwiązanie . Burmistrz 
ponownie wyjaśnił , że dług powstał w roku 2011 , 2012 i 2013 , stąd należności nie były płacone 
dla braniewskich zakładów pracy .
W związku z  tym ,  że  nikt  więcej  nie  zabrał  głosu Przewodniczący Rady zamknął  dyskusję  i 
zapowiedział przystąpienie do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zmian budżetu miasta na 
2014 rok .
Rada Miejska 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 
uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , na stan 15.
Uchwała Nr XXXIII/227/14 w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok , stanowi zał. nr 3 do 
niniejszego protokołu .

Ad.8- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko -
          Mazurskiemu w 2014 roku .
Projekt uchwały dotyczy dofinansowania w kwocie 2 660 zł zadań związanych z funkcjonowaniem 
Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2014 roku .
Skarbnik Miasta I.Kilarska omówiła projekt uchwały .
Przewodniczący Rady poprosił o opinię przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów .
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów W.Karaś  poinformowała , że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny O.Falkowski stwierdził , że co roku dajemy po 2 600 zł  i pytał – województwo nie ma na 
utrzymanie biura w Brukseli , musi zebrać od samorządu ? Jaki pożytek z tego mamy ? Czy przez te 
lata mieliśmy z tego biura jakiś pożytek ? W czym nam tutaj pomogli ? Kto tam w tym biurze 
urzęduje ? Płacić w ciemno , to lepiej na drogi , na chodniki  ….  .
Burmistrz H.Mroziński  wyjaśnił  ,  że jest  to pomoc dla Marszałka  Województwa Warmińsko - 
Mazurskiego . Dokumenty które spływają bezpośrednio do Marszałka dotyczą nas i każdej  gminy . 
Gminy się zobowiązały że będą dopłacały .
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i 
zapowiedział przystąpienie do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
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Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały   w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Województwu Warmińsko - Mazurskiemu w 2014 roku .
Rada Miejska 11 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę . Obecnych 
podczas głosowania było 14 radnych , na stan 15.
Uchwała Nr XXXIII/228/14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko -
Mazurskiemu w 2014 roku , stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu .

Ad.9- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu w 
          2014 roku .
Burmistrz H.Mroziński omówił projekt uchwały . Burmistrz poinformował , że  chcą poprawić stan 
ulicy Wiejskiej , 9-go Maja i chodnik na ul.Drewnianej .  Jest umowa między miastem , a powiatem 
żeby taką sama uchwałę podjęli . Powiat ma pieniądze przygotowane w budżecie i przedmiotową 
uchwałę chcemy podjąć i zrealizować .
Przewodniczący Rady poprosił o opinię przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów .
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów W.Karaś  poinformowała , że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny J.Mróz powiedział , że dofinansowujemy , pomagamy zawsze powiatowi w remontach ulic ,  
a oni nas spychają z pasa drogowego z pojemnikami do segregacji śmieci . Radny stwierdził, że jak 
mamy współpracować , to współpracujmy z powiatem .
Radny R.Żembrowski  pytał  czy mamy wpływ na zakres  robót  ,  które  będą  wykonane na tych 
ulicach .
Burmistrz  H.Mroziński  poinformował  ,  że  będzie  wykonana  nawierzchnia  na  ul.9  Maja  ,  na 
ul.Wiejskiej  będzie nawierzchnia i  chodnik po lewej  stronie ,  a na ul.Drewnianej  za 20 000 zł 
będzie chodnik wykonany . 
Radny J.Mróz przypomniał , że miasto dało pieniądze na remont ul.Błotnej .
Burmistrz  H.Mroziński  wyjaśnił  ,  że  miasto  przekazało  pieniądze  na  ul.Szkolną  ,  natomiast 
ul.Błotna jest ulicą Skarbu Państwa i powiat na tą drogę dostał 40 000 zł . 
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i 
zapowiedział przystąpienie do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały   w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi Braniewskiemu w 2014 roku .
Rada Miejska 14 głosami „za” podjęła uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , 
na stan 15.
Uchwała Nr XXXIII/229/14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu w 
2014 roku , stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu .

Ad.10- Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Braniewskiemu Centrum Kultury w Braniewie.
Dyrektor BCK A.Zienkiewicz omówiła projekt uchwały . 
Przewodniczący  Rady prosił o opinię Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji .
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Przewodniczący Komisji KSiR J.Gawryś  poinformował , że  Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie  ale  wcześniej Komisja ustaliła dwie następujące poprawki :
w  § 7 pkt 2 brzmi „2.  Dyrektora powołuje i  odwołuje Burmistrz Miasta Braniewa.” ,  Komisja 
dokonała  zmiany zapisu  w  drodze  głosowania   na  zapis  „2.Dyrektora  powołuje  się  w  drodze 
konkursu.” , jeżeli jest taka możliwość .
Dyrektor BCK powiedziała , że jeżeli chodzi o przepisy …. 
Radny O.Falkowski dodał : art.16 ustawy ….. .
Dyrektor BCK zacytowała art.16 ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej , 
który mówi „ 1.Kandydata na stanowisko dyrektora można wyłonić w drodze konkursu …. .”. 
Dyrektor wyjaśniła , że dyrektora instytucji kultury powołuje i odwołuje organizator . 
Ponownie na prośbę Przewodniczącego Rady przewodniczący komisji podał propozycje Komisji co 
do zapisu  § 7 pkt 2 .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz pytał w jaki sposób odwołuje się dyrektora .
Radny O.Falkowski zwrócił uwagę , że pkt 3 w § 7  projektu uchwały mówi wszystko , wszystkie 
zapisy z ustawy to regulują .
Przewodniczący  Rady  poprosił  mecenas  o  zabranie  głosu  w  tej  sprawie  .  Pan  Barycki  pytał 
p.mecenas czy poprawka zaproponowana przez Komisję jest zgodna z prawem . 
Pani R.Kobiela - radca prawny Urzędu Miasta powiedziała , że jest to dość radykalna zmiana , 
ponieważ  ustawa  daje  wybór  .  Jest  to  fakultatywna  możliwość  powołania  dyrektora  w  drodze 
konkursu . Komisja dość radykalnie podeszła do tematu i szkoda , że wcześniej nie miała okazji 
skonsultować z  Komisją  tej  zmiany .  Stwierdziła  ,  że  wszystko zależy od Rady ,  to jest  Rady 
decyzja  .  Jeżeli  Rada  chce  przegłosować  taką  zmianę  to  tak  ,  to  jest  wola  Rady  .  Nie  ma 
przeciwwskazań jakichkolwiek żeby Rada taką decyzję w chwili obecnej podjęła .
Przewodniczący Rady po wypowiedzi p.mecenas  stwierdził , że zapis proponowany przez Komisję 
jest zgodny z prawem .
Przewodniczący Komisji KSiR J.Gawryś  poinformował ,  że była na Komisji dyskusja na ten temat 
z p.Burmistrzem ,  z p.D.Czapską , przegłosowany został  ten zapis jednomyślnie i  Burmistrz to 
uznał  .  Następnie  p.Gawryś  odczytał  § 10  projektu  uchwały  o  treści  :”  Organem  doradczym 
dyrektora jest Rada Programowa składająca się z 3 pracowników wyznaczonych przez dyrektora.”.
Przewodniczący poinformował  ,  że  na  wniosek  radnego  Komisja  proponuje  ten  punkt  usunąć. 
Wówczas kolejne numery poszczególnych paragrafów 11,12,13 ...  cofają się o numer  , tak że 
paragraf 17 otrzyma numer 16.
Radny J.Mróz pytał co jest  powodem wykreślenia ww. zapisu .
Radny O.Falkowski powiedział , że nie ma podstawy aby taki zapis był . Wyjaśnił , że ustawa nie 
przewiduje czegoś takiego jak Rada Programowa .
Dyrektor BCK poinformowała , że art.13 ustawy mówi : Statut zawiera … „ 3. Organy zarządzające 
i doradcze oraz sposób ich powoływania .”
Radny O.Falkowski stwierdził , że to o co innego chodzi .
Radny  J.Mróz  powiedział  ,  że  statut  to  nie  jest  przepisanie  ustawy  .  Następnie  nawiązał  do 
pierwszego  wniosku  Komisji  ,  że  stawia  się  wyłączność  powoływania  dyrektora  na  zasadzie 
konkursu .
Radny O.Falkowski zwrócił uwagę , że p.mecenas powiedziała , że nie ma przeciwwskazań .
Radny J.Mróz pytał jak mówi ustawa w tej kwestii .
Dyrektor BCK powiedziała , że ustawa mówi , że dyrektor może być powołany i odwołany przez 
Burmistrza albo może być ogłoszony również konkurs . Dyrektor zwróciła uwagę , że  jest napisane 
że  jest  możliwość  .  Pani  Zienkiewicz  ponownie  odczytała   zapis  art.16  ust.1  „Kandydata  na 
stanowisko dyrektora instytucji kultury można wyłonić w drodze konkursu …” .
Radny O.Falkowski stwierdził , że ustawodawca dał dwie możliwości , a Rada musi zapisać , że 
wybiera daną możliwość .
Radny J.Mróz pytał czy Komisja rekomenduje te zmiany w uzgodnieniu z Burmistrzem .
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Burmistrz H.Mroziński  powiedział , że analogia do oświaty , gdzie jest wybór dyrektora , a 
Burmistrz powołuje dyrektora . 
Radny O.Falkowski stwierdził, że dyrektora wybranego z konkursu powołuje Burmistrz .
Radny J.Mróz zgłosił pytanie w kwestii powołania dyrektora  i wyjaśnił , że w wyniku konkursu 
Burmistrz powołuje dyrektora .  
Dyrektor BCK  wyjaśniła co miała na myśli pisząc  o tym  w statucie , że dyrektora powołuje i  
dowołuje Burmistrz Miasta , ponieważ chodzi o organ powołujący  , a nie o formę powołania i 
odwołania dyrektora . Dyrektor proponowała w przypadku gdyby Rada chciała zmienić ten zapis , 
dodać dodatkowy punkt , ponieważ zdaniem dyrektor ten punkt powinien zostać – punkt mówiący 
że dyrektora powołuje i dowołuje Burmistrz Miasta Braniewa .
Radny O.Falkowski ponownie zwrócił uwagę , że sprawy podniesione przez p.Dyrektor reguluje w 
§ 7 punkt 3  i wyjaśnił , że w ustawie to wszystko jest  zapisane .
Radny J.Mróz prosił aby prawnik wypowiedziała się na ten temat .
Przewodniczący Rady udzielił głosu p.mecenas .
Radca prawny proponowała aby w  § 7 punkt 2 brzmiał  „2.  Dyrektora wyłonionego w drodze 
konkursu powołuje Burmistrz … .”.
Przewodniczący  Rady  prosił  aby  zgodnie  z  propozycją  p.mecenas  poprawić  zapis  § 7  punkt 
„2.Dyrektora wyłonionego w drodze konkursu powołuje Burmistrz Miasta Braniewa.”. Następnie 
prosił p.mecenas o wypowiedź na temat § 10 – propozycji Komisji aby skreślić ten punkt .
Radca  prawny powiedziała  ,  że  Rada Programowa ,  która  została  zaproponowana w projekcie 
zmian jest  organem wyłącznie doradczym .  Organem ,  który będzie powoływany na podstawie 
zarządzenia dyrektora , który określi tryb i osoby wskaże do wyrażania opinii . Nie jest to organ ,  
przez ustawodawcę wyraźnie określony , nie jest to organ decyzyjny , który działa bez pieniędzy .  
Ustawodawca wskazał , że takie organy doradcze w instytucjach kultury powinny funkcjonować . 
Pani Kobiela wyjaśniła , że nie ma żadnej podstawy prawnej , która by wskazywała że taka Rada 
obligatoryjnie musi być , natomiast jest taka możliwość wskazania takiego organu doradczego w 
statucie .
Radny  J.Welke  powiedział  ,   że  jeżeli  ma  być  zapis  o  powołaniu  Rady  Programowej  przy 
dyrektorze , to powinna się ta Rada składać nie tylko z osób wskazanych przez dyrektora spośród 
pracowników ale również z osób spoza tej instytucji , wówczas ma sens istnienie takiej Rady .
Burmistrz H.Mroziński wyjaśnił , że nie jest to Rada Nadzorcza tylko jest to  organ doradczy .
Radny J.Mróz powiedział , że nie byłby za tym aby całkowicie likwidować Radę Programową  lecz 
uzupełnić   § 10 po wyrazach „  ...  3  pracowników” o zapis  „ która może być  powołana  przez 
dyrektora BCK.”.
Przewodniczący Rady przypomniał , że jest  wniosek Komisji aby  § 10 został usunięty . Następnie 
Przewodniczący  zamknął  dyskusję  i  zapowiedział  przystąpienie  do  głosowania  zmian 
zaproponowanych  przez  Komisję  KSiR  .  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o 
zmianę zapisu w  § 7 pkt 2 na następujący zapis :
„ § 7 .2. Dyrektora wyłonionego w drodze konkursu powołuje Burmistrz Miasta Braniewa.”.
Za wprowadzeniem ww. zmiany głosowało 14 radnych . Na stan 15 , obecnych podczas głosowania 
było 14 radnych .
Przewodniczący Rady poddał  pod  głosowanie  wniosek o  skreślenie   § 10  z  projektu  statutu  , 
wówczas jednocześnie  paragrafy 11,12 i następne otrzymają kolejne numery w punktacji do puntu 
16.
Za skreśleniem  § 10 głosowało 12 radnych , wstrzymało się od głosu 2 radnych . Na stan 15 , 
obecnych podczas głosowania było 14 radnych .
Radny J.Mróz  zwrócił uwagę , że Rada przyjęła punkt 2 w brzmieniu „Dyrektora wyłonionego w 
drodze  konkursu  powołuje  Burmistrz  Miasta  Braniewa.”.  Radny  pytał  co  jest  z  odwołaniem 
dyrektora .
Radny O.Falkowski wyjaśnił , że  tą kwestię reguluje punkt 3 § 7 i stwierdził , że punkt 3 ma 
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zastosowanie do wszystkich innych spraw  .
Radny  J.Mróz  proponował  aby  w  punkcie  3  było  ujęte  ,  że  dyrektora  powołuje  i  odwołuje 
Burmistrz .
Radny  J.Welke  stwierdził  ,  że  był  zapis  w  projekcie  o  możliwości  odwołania  ,  co  zostało 
wykreślone . Obecnie w statucie mówi się tylko o powołaniu . Radny proponował aby w punkcie 3 
napisać „ 3. Powołanie i odwołanie dyrektora następuje zgodnie  z ustawą itd. … .
Innych  wniosków  nie  zgłoszono  .  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek 
zaproponowany przez radnego J.Welke  o zmianę zapisu w punkcie 3 w następujący sposób :
„  3.  Powołanie i  odwołanie dyrektora następuje zgodnie z  ustawą z 25 października 1991 r.  o 
organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej (Dz.U. z 2012 r. poz.406 z póź. zm. ).”.
Rada Miejska 14 głosami „za”  ( jednogłośnie)  przyjęła ww. wniosek .
Przewodniczący Rady zapowiedział przystąpienie do głosowania projektu uchwały .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały   w  sprawie  nadania  statutu 
Braniewskiemu Centrum Kultury w Braniewie.
Rada Miejska 14 głosami „za” podjęła uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , 
na stan 15.
Uchwała  Nr  XXXIII/230/14  w  sprawie  nadania  statutu  Braniewskiemu  Centrum  Kultury  w 
Braniewie , stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu .
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy , od godz.  10.40.
O godz.10.55 Przewodniczący Rady wznowił obrady .

Ad.11- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
            oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Braniewo w 2014 roku .
Z-ca Burmistrza J.Maziarz omówił projekt uchwały . Zwrócił uwagę , że program się zmienia w 
porównaniu do programu na 2013 rok  , gdyż wskazuje drugą przychodnie , która zajmować się 
będzie  zwierzętami  wymagającymi  opieki  ,  czyli  będą  to  lekarze  weterynarii  p.R.Ławniczak  i 
p.W.Marchewa . Ponadto wskazuje się kwoty , które są w budżecie zabezpieczone na ten cel . Jest 
to 28 000 zł :
1) 10 000 zł na odławianie bezdomnych  zwierząt  … ,
2) 10 000 zł na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami  ,
3) 5 000 zł na dokarmianie wolno żyjących kotów ,
4) 3 000 zł na budowę schroniska .
Z-ca  Burmistrza   poinformował  ,   że  3  000  zł  związane  z  budową  schroniska  są  wątpliwe  , 
ponieważ jest pytanie czy będzie schronisko budowane . Stwierdził , że budowa schroniska jest jak 
najbardziej  konieczna bo nie ma gdzie bezpańskich zwierząt  umieszczać .  Jest  to wkład naszej 
gminy do tego przedsięwzięcia . 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego R.Żembrowskiego o zabranie głosu .
Przewodniczący  Komisji  Przestrzegania  Prawa  ,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Komunikacji 
R.Żembrowski  poinformował  ,  że  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała  pozytywnie  projekt 
uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Nikt  nie zabrał głosu .  Przewodniczący rady zamknął dyskusję i  zapowiedział  przystąpienie do 
głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
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uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie uchwalenia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Miasta Braniewo w 2014 roku .
Rada Miejska 14 głosami „za” podjęła uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , 
na stan 15.
Uchwała Nr XXXIII/231/14  w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Braniewo w 2014 roku , stanowi 
zał. nr 7 do niniejszego protokołu .

Ad.12 - Podjęcie    uchwały   w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/13 Rady Miejskiej w   
             Braniewie   w sprawie  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie  
             Gminy Miasta  Braniewo .
Z-ca  Burmistrza  J.Maziarz  omówił  projekt  uchwały  .  Poinformował  ,  że  po  uzgodnieniu  z 
sanepidem przedstawiają projekt zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Miasta  Braniewa  .  Proponują  zmianę  polegająca  na  tym ,  że  właściciel  nieruchomości 
oznaczy  pojemnik  na  odpady  komunalne  na  terenie  swojej  nieruchomości  .  Jest  to  wniosek 
Spółdzielni Mieszkaniowej po to żeby można było identyfikować pojemniki , które należą do danej 
nieruchomości . Pan Maziarz dodał , że mają nadzieję , że proponowane zmiany będą z korzyścią  
dla mieszkańców ale również dla systemu funkcjonowania odpadami , można będzie identyfikować 
odpady komunalne z wytwórcami odpadów komunalnych . Poinformował , że jest tak , że niektóre 
nieruchomości nie posiadają swoich odrębnych miejsc gdzie są pojemniki ,  a także mieszkańcy 
sąsiednich  nieruchomości  podrzucają  do  innych  pojemników  swoje  odpady  .  Z-ca  Burmistrza 
stwierdził,  że jest  to drobna zmiana Regulaminu , która będzie z korzyścią dla funkcjonowania 
systemu po to żeby pojemniki na odpady komunalne nie zapełniały się szybko jak to jest do tej pory 
a segregowanie odpadów stało się dobrą praktyką .
Przewodniczący  Rady  prosił  o  zabranie  głosu  przez  przewodniczącego  Komisji  Polityki 
Gospodarczej .
Przewodniczący  Komisji  Polityki  Gospodarczej  A.Luwiński  poinformował  ,  że  Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
W  związku  z  tym  ,  że  nikt  nie  prosił  o  głos  ,  Przewodniczący  Rady  zamknął  dyskusję  i 
zapowiedział przystąpienie  do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XXIV/167/13  Rady  Miejskiej  w  Braniewie  w  sprawie   uchwalenia  Regulaminu  utrzymania 
czystości i  porządku na terenie  Gminy Miasta  Braniewo .
Rada Miejska 14 głosami „za” podjęła uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , 
na stan 15.
Uchwała  Nr  XXXIII/232/14  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXIV/167/13  Rady  Miejskiej  w 
Braniewie w sprawie  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie             
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Gminy Miasta  Braniewo , stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu .

Ad.13- Podjęcie uchwały    w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIII/154/12  Rady Miejskiej w     
            Braniewie z dnia 18 grudnia 2012 r.  sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
            usług w  zakresie   odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów , w  
            zamian za   uiszczoną przez właściciela  nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami  
            komunalnymi.
Z-ca  Burmistrza  J.Maziarz  omówił  projekt  uchwały.  Poinformował  ,  że   przedłożony  projekt 
uchwały ma na celu zwiększenie częstotliwości odbierania odpadów w zabudowie wielorodzinnej . 
Sygnały docierały od wszystkich zarządców , stąd proponują żeby od 1 lipca br.  odpady komunalne 
z zabudowy wielorodzinnej były odbierane dwa razy w tygodniu . Do tej pory były odbierane raz w 
tygodniu i  było to  w ocenie zarządców zbyt  rzadkie .  Odpady się gromadziły i  ta  zmiana jest 
niezbędna .  Druga zmiana mówi o tym ,  że informacje związane z  gospodarką odpadami będą 
umieszczane  w  BIP  Braniewo  pod  adresem  :  www.bip.braniewo.pl .  Zmiana  związana  z 
odbieraniem odpadów będzie obowiązywać od 1 lipca br. ponieważ przetarg na odbiór odpadów 
komunalnych , przedsiębiorca który realizuje to zadanie ma podpisany kontrakt -umowę do połowy 
roku . Ta zmiana będzie wprowadzona przy postępowaniu przetargowym na II półrocze w roku 
2014.
Przewodniczący  Rady  prosił  o  zabranie  głosu  przez  przewodniczącego  Komisji  Polityki 
Gospodarczej .
Przewodniczący  Komisji  Polityki  Gospodarczej  A.Luwiński  poinformował  ,  że  Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
W  związku  z  tym  ,  że  nikt  nie  prosił  o  głos  ,  Przewodniczący  Rady  zamknął  dyskusję  i 
zapowiedział przystąpienie  do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 13 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XXIII/154/12  Rady Miejskiej  w Braniewie z dnia 18 grudnia 2012 r.   sprawie szczegółowego 
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w   zakresie odbierania  odpadów  komunalnych  i 
zagospodarowania tych odpadów , w  zamian za uiszczoną przez właściciela  nieruchomości opłatę 
za gospodarowanie odpadami  komunalnymi.
Rada Miejska 14 głosami „za” podjęła uchwałę . Obecnych podczas głosowania było 14 radnych , 
na stan 15.
Uchwała Nr XXXIII/233/14 w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIII/154/12  Rady Miejskiej w   
Braniewie z dnia 18 grudnia 2012 r.  sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w  zakresie odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów , w
zamian za uiszczoną przez właściciela  nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami
komunalnymi , stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu .

Ad.14- Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok .
Przewodniczący Rady pytał przewodniczącego Komisji Rewizyjnej czy chce zabrać głos.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J.Mróz powiedział , że nie ma takiej potrzeby , jest 
przedłożony projekt .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji Rewizyjnej .
Radny J.Welke powiedział , że wnioskuje o ujęcie w planie  kontroli na zakładzie budżetowym 

http://www.bip.braniewo.pl/
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ZDROWE BRANIEWO - w punkcie 5 planu pracy Komisji Rewizyjnej .
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  prosił  o  sprecyzowanie  co  ma  zawierać  kontrola  ,  o 
uzasadnienie .
Przewodniczący  Rady  zwrócił  uwagę  ,  że  w  punkcie  4  planu  pracy  jest  wpisane  –  kontrola 
jednostek budżetowych podległych Burmistrzowi .
Radny J.Welke uzupełnił swój wniosek  mówiąc , że wnioskuje o sprawdzenie i skontrolowanie 
całej gospodarki finansowej  i zarządzanie tym obiektem pod kątem zasadności , operatywności i 
gospodarności  wydatkowanych  środków  .  Z  tym  się  wiąże  również  możliwość  pozyskiwania 
dodatkowych środków , tak żeby ten zakład miał szansę funkcjonować w oparciu przede wszystkim 
o swoje dochody i części dotacji  z budżetu miasta ale w określonych granicach .
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J.Mróz prosił radnego J.Welke żeby wniosek złożył na piśmie 
aby  Komisja  wiedziała  co  może  kontrolować  .  Stwierdził  ,   że  w  tej  chwili  trudno  jest  im 
ustosunkować się do tego wniosku . Pan Mróz powiedział , że pozostawia w gestii Rady co do 
podjęcia w tej sprawie decyzji . 
Radny O.Falkowski pytał gdzie to jest napisane , że wniosek należy zgłosić na piśmie . Stwierdził ,  
że  zgłasza  się  wniosek  o  wprowadzenie  punktu  do  planu  pracy Komisji  Rewizyjnej  ,  co  jest 
oczywiste i powinno być już przez Komisję wprowadzone . Ponadto radny zwrócił  uwagę  na zapis 
punktu  8  o  treści  –  Opracowanie  rocznego  sprawozdania  Komisji  za  2014  r.  -  który  ma  być 
zrealizowany w grudniu . Radny pytał kto zrealizuje ten punkt .
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pytał – czy na nas kończy się świat czy jest Rada następna ?
Radny O.Falkowski powiedział , że o końcu świata nie mówi ale z tego co widzi to inne Komisje 
zatrzymały się na październiku . Zdaniem p.Falkowskiego nowy skład Rady może mieć inne zdanie 
na ten temat i pytał czy ten zapis jest zasadny ?
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  J.Mróz proponował aby Przewodniczący Rady poddał  pod 
głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  radnego  Welke   z  uzasadnieniem  na  czym  ma  polegać 
kontrola .
Przewodniczący Rady nawiązał  do wypowiedzi  radnego Falkowskiego i  stwierdził  ,  że  nie  ma 
żadnego  błędu  jeśli  jest  punkt  -  „Opracowanie  rocznego  sprawozdania  Komisji  za  2014  r.”, 
ponieważ jest ciągłość pracy Rady . Nie jest to uchybienie . Następnie p.Barycki prosił radnego 
Welke o podyktowanie  wniosku aby wszyscy mogli zapisać jego treść .
Radny J.Welke podyktował wniosek - „ Wnioskuję o dokonanie kompleksowej kontroli w zakładzie 
budżetowym  ZDROWE  BRANIEWO  pod  kątem  zasadności  wydatkowania  środków  , 
pozyskiwania środków , gospodarności wydatkowania środków . 
Przewodniczący Rady odczytał  to  co do napisał  „Kompleksowa kontrola  zakładu budżetowego 
ZDROWE BRANIEWO pod kątem zarządzania tym obiektem . Następnie p.Welke dodał dyktując 
„...wydatkowania  środków   ,  gospodarności  wydatkowania  tych  środków  ,  pozyskiwania 
dodatkowych środków .” Termin realizacji - I półrocze . 
Przewodniczący Rady odczytał wniosek – punkt 5. „ Kompleksowa kontrola zakładu budżetowego 
ZDROWE  BRANIEWO  pod  kątem  zagadnienia  wydatkowania  środków  ,  gospodarności 
wydatkowanych środków , pozyskiwania dodatkowych środków.” .
W trakcie dalszej dyskusji nad powyższym wnioskiem radny J.Welke uzupełnił swój wniosek o 
okres jaki ma objąć kontrola , czyli  za rok 2013 oraz podał termin  realizacji - w I półroczu.”.
Przewodniczący Rady pytał czy są inne wnioski .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący  Rady  wniosek  radnego  J.Welke  poddał  pod  głosowanie  i  pytał  kto  jest  za 
wprowadzeniem do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok  punkt 5 w brzmieniu jaki został  
podany  proszę o podniesienie ręki .
Wynik głosowania :  za przyjęciem wniosku głosowało 9 radnych , głosów „przeciw” nie było , 5 
radnych „wstrzymało się od głosu”.
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad zatwierdzeniem planu pracy Komisji 
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Rewizyjnej na 2014 rok.
Rada Miejska  14 głosami „za” zatwierdziła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok.
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu .

Ad.15- Zatwierdzenie planów pracy komisji problemowych Rady Miejskiej w Braniewie na 2014  
            rok :
            1/ Komisji Budżetu i Finansów ,
            2/ Komisji Polityki Gospodarczej ,
            3/ Komisji Oświaty ,
            4/ Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji ,
            5/ Komisji Spraw Społecznych ,
            6/ Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji Budżetu i Finansów .
Uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji Polityki Gospodarczej .
Uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji Oświaty .
Uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji .
Uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do planu pracy Komisji  Spraw Społecznych .
Uwag nie zgłoszono .
Przewodniczący  Rady  pytał  czy  są  uwagi  do  planu  pracy  Komisji  Przestrzegania  Prawa  , 
Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji .
Uwag nie zgłoszono .
Wobec powyższego Przewodniczący Rady  przystąpił do głosowania nad zatwierdzeniem planów 
pracy komisji problemowych Rady Miejskiej w Braniewie na 2014 rok .
Rada Miejska 14 głosami „za” przyjęła jednogłośnie plany pracy komisji problemowych na 2014 
rok .
Plany pracy komisji problemowych  na 2014 rok stanowią następujące załączniki do niniejszego 
protokołu :
1/ Komisji Budżetu i Finansów – zał. nr 11 ,
2/ Komisji Polityki Gospodarczej  – zał. nr 12 ,
3/ Komisji Oświaty -  zał. nr 13 , 
4/ Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji -  zał. nr 14 ,
5/ Komisji Spraw Społecznych -  zał. nr 15 ,
6/ Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji - zał. nr 16 .

Ad.16- Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .
Burmistrz H.Mroziński , w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Falkowskiego odnośnie kąpieliska 
miejskiego przy ul.Długiej  wyjaśnił  ,  że to  nie jest  kąpielisko miejskie  ,  jest  to teren zielony . 
Przepisy  się  zmieniły  i  żeby  to  kąpielisko  mogło  funkcjonować  musiałoby  tam  być  dwóch 
ratowników .  Burmistrz zapewnił , że wszystko robią żeby mieszkańcy mogli tam przychodzić i się 
kąpać  .  Jest  to  teren  zielony  do  odpoczynku  .  Odnośnie  kolejnych  zapytań  Burmistrz 
poinformował  ,  że  jak  zawsze  na  wiosnę  będą  robili  porządki  .  Burmistrz  zapowiedział  ,  że 
wszystkie tereny m.in. koło LO i inne tereny miejskie będą sprzątane . Odnośnie ul.Mielczarskiego 
Burmistrz  poinformował  ,  że  prywatny  wykonawca   prowadził  prąd  do  sklepu  „Biedronka”  . 
Następnie Burmistrz poprosił  dyrektora spółki Wodociągi Miejskie o zabranie głosu w tej sprawie .
Pan B.Fita – dyr. spółki Wodociągi Miejskie powiedział , że wiosna sprzyja dużej ilości awarii .  
Poinformował , że nie wie konkretnie czy to ich spółka robiła jakieś prace na ul.Mielczarskiego . 
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Zapewnił , że starają się usuwać awarie na bieżąco , a na wiosnę jest ich bardzo dużo , ponieważ 
ziemia odmarza , są naprężenia rur w ziemi , rury pękają . Technologia nie zawsze pozwala  na 
sprzątanie po sobie. Czasem stoi ich znak , jest coś rozkopane . Zawsze czekają żeby ziemia uleżała 
i później kładą chodniki . Dyrektor powiedział , że nie jest przekonany czy to ich spółka prowadziła 
jakieś prace na ul.Mielczarskiego . Zapewnił , że starają się na bieżąco naprawiać awarie .
Radny J.Mróz poinformował , że  tam były przewody elektryczne kładzione  .
Burmistrz H.Mroziński odnosząc się do wypowiedzi radnego Mroza stwierdził , że to inna firma 
wykonywała prace . Ponadto Burmistrz odpowiadając na kolejne zapytania poinformował , że na 
ulicy Nadbrzeżnej będą postawione na wiosnę ławeczki . Kwestia oświetlenia na ul.Olimpijskiej 
Burmistrz poinformował , że inwestycję – oświetlenie na ul.Olimpijskiej wykonali 30 listopada . 
Burmistrz wyjaśnił , że podpisanie umowy z Energą to jest 4 miesiące . Odnośnie koszy , Burmistrz 
powiedział , że kosze na ul.Gdańskiej , Kościuszki są sukcesywnie wymieniane . 
Radna W.Karaś zwróciła uwagę , że są ulice gdzie w ogóle nie było i nie  ma koszy : Bema ,  
Stefczyka , Moniuszki , Elbląska .
Następnie  Burmistrz  H.Mroziński  odnośnie  interpelacji  radnego  O.Falkowskiego  o  budżet 
obywatelski   powiedział  ,  że  w  Braniewie  jest  budżet  obywatelski  ,  mają   kontakty  z 
mieszkańcami  ,   nie  muszą  się  spotykać  ,  robić  spotkań  ,  bo  spotykają  się  z  mieszkańcami 
codziennie  .  To  ludzie  do  nich  przychodzą  .  Skąd  się  wzięły  wszystkie  inwestycje  na  ulicy 
Drewnianej , Wiejskiej ? To ludzie do nich przychodzą i zgłaszają swoje potrzeby , a oni tylko 
dokonują segregacji na co są pieniądze , a na co nie ma pieniędzy . Tak wygląda sytuacja miasta  
Braniewa . Mamy kontakt z mieszkańcami . Tam gdzie są duże miasta to ma sens . Tam się spotkają 
raz na rok , raz na dwa lata , a u nas Burmistrz wychodzi na ulice „Część Franiu , część Heniu” i tak 
to wygląda - powiedział Burmistrz  .  

Ad.17- Sprawy różne .
Przewodniczący Rady poinformował , że  w biurze Rady można się zapoznać z kilkoma pismami :
- pismem Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do
  rad gmin na okres kadencji 2014-2018,
- wpłynęło pismo Burmistrza dotyczące sprawozdania ze średniej wynagrodzeń nauczycieli za
   2013 rok , 
- pismo o dofinansowanie konkursu o Braniewie i powiecie braniewskim z BCK w Braniewie,
   p. dyr. BCK może już  zakupić skromne nagrody .
Po wypowiedzi Przewodniczącego Rady nikt z radnych nie prosił o głos .
Następnie Przewodniczący pytał się czy ktoś spoza Rady z obecnych na sali chce zabrać głos .
Nikt się nie zgłosił.

Ad.18 - Zakończenie obrad .
Wobec zrealizowania porządku obrad , Przewodniczący Rady o godz.11.30 zamknął XXXIII sesję .
Sesja Rady Miejskiej została nagrana na płytę DVD i znajduje się w biurze Rady Miejskiej jako 
materiał archiwalny .

Protokół sporządziła : Mariola Krawczyk                                                                       Przewodniczący
                                   Podinspektor ds. obsługi Rady Miejskiej                           Rady Miejskiej w Braniewie

                                                                                                                         Tadeusz Barycki

W załączeniu :
1. Lista obecności .
2. Uchwała Nr XXXIII/226/14 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/214/13 Rady Miejskiej w
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    Braniewie z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
    Braniewa na lata 2014-2022 .
3. Uchwała Nr XXXIII/227/14  Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie
    zmian budżetu miasta na 2014 rok  .
4. Uchwała Nr XXXIII/228/14  Rady Miejskiej w Braniewie z dnia  25 lutego 2014 r. w sprawie
    udzielenia pomocy finansowej  Województwu Warmińsko - Mazurskiemu w 2014 roku .
5. Uchwała Nr XXXIII/229/14  Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r.  w sprawie   
    udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu w 2014 roku .
6. Uchwałę Nr XXXIII/230/14 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie 
    nadania statutu Braniewskiemu Centrum Kultury w Braniewie .
7. Uchwałę Nr XXXIII/231/14 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie 
    uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
    zwierząt na terenie Gminy Miasta Braniewo w 2014 roku .
8. Uchwałę Nr XXXIII/232/14 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r. w sprawie 
    zmiany uchwały Nr XXIV/167/13 Rady Miejskiej w Braniewie w sprawie  uchwalenia 
    Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie  Gminy Miasta  Braniewo .
9. Uchwałę Nr XXXIII/233/14 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 25 lutego 2014 r.  w sprawie  
    zmiany uchwały Nr XXIII/154/12  Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 18 grudnia 2012 r.    
    w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
    komunalnych i zagospodarowania tych odpadów , w zamian za uiszczoną przez właściciela     
    nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami  komunalnymi.
10. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok .
11. Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2014 rok .
12. Plan pracy Komisji Polityki Gospodarczej na 2014 rok .
13. Plan pracy Komisji Oświaty na 2014 rok .
14. Plan pracy Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji na 2014 rok .
15. Plan pracy Komisji Spraw Społecznych na 2014 rok .
16. Plan pracy Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji na 2014
      rok .


